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Készült: Gádoros Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  és
Gazdasági  Bizottságának  2013.  február  4-én  1400 órától  megtartott
üléséről

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácskozó Terme

Jelen vannak: Kozmer  Imre,  Bencsik  Sándorné,  Horváth  Mariann  és  Papp  János
bizottsági tagok

Jelen volt
tanácskozási joggal: Dr. Prozlik László polgármester

Varga József jegyző
Libor Zsoltné igazgatási csoportvezető
Fábri István települési képviselő

Kozmer Imre köszönti a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság tagjait, üdvözli a megjelenteket.
Megállapítja,  hogy  az  ülés  határozatképes,  mert  négy  bizottsági  tag  jelen  van.
Jegyzőkönyvvezetőnek Bálint Krisztinát javasolja, mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal –
egyhangúlag egyetért. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják,
mellyel  a  bizottság  –  4  igen  szavazattal  –  egyhangúlag  egyetért.  Jegyzőkönyv  aláírására
javasolja Papp Jánost, mellyel a bizottság – 4 igen szavazattal – egyhangúlag egyetért.

1.)  Az  önkormányzat  és  intézményei  2013.  évi  költségvetési  rendelet-tervezetének
véleményezése

Kozmer Imre átadja a szót Dr. Prozlik Lászlónak.

Dr. Prozlik László elmondja, olyan költségvetéssel állunk szemben, ami teljesen új alapokra
helyi  az  önkormányzatok  finanszírozását.  2013-tól  feladatfinanszírozás  van.  A kötelezően
előírt feladatokat finanszírozzák, azt sem teljes mértékben.
Amennyire öröm volt, hogy átvállalták az önkormányzat adósságát, olyan meglepő volt, hogy
ezt az összeget a másik kézzel az állam vissza is vette. 26,2 millió forintos hiányt mutat az
anyag.  Amit  lehet  talán  faragni,  az  a  nem  kötelező  kiadásokra  vonatkozik.  40  %-os
alulfinanszírozás  van  országosan.  A  lépések  megtörténtek.  Takaréklángon  állnak  az
önkormányzatok. 10-15 %-os hiány van. Több településsel összehasonlította a költségvetést.
Ahol elfogadták, ott is 12-15 % közötti forráshiány van, amit hitellel próbálnak fedezni. Itt 8
%-os hiány van. Kötelező feladat az óvodai napköziotthonos ellátás, ehhez hozzá kell tenni
még 11 millió forintot. A gondozási központnál bentlakásos idősek otthonánál, ami önként
vállalt feladat, 11,9 milliót, a kötelező feladathoz 11,7 milliót kell hozzátenni. A művelődési
ház működtetéséhez 2 milliót,  a polgármesteri  hivatalhoz 14 milliót.  Az óvoda 9+7 fővel,
szeptembertől 9+5 fővel van számolva.

Varga  József  elmondja,  ez  a  mostani  költségvetés  az  utóbbi  20  évben  nem szokványos,
ugyanis  az  állam  csak  a  kötelező  feladatokat  finanszírozza,  azt  is  csak  részben.  A  saját
bevételek egy részére is ráteszi a kezét, illetőleg beszámítja állami finanszírozásba. Azért nem

1.



készültek még táblák,  mert  a kötelező feladatok nagyon sok saját  bevételt  emésztenek fel
annak  érdekében,  hogy  az  önkormányzat  el  tudja  látni.  A  kimutatásban  szerepel,  hogy
menyivel  kell  a  Képviselő-testületnek  kiegészíteni.  Az Ötv.  és  az  államháztartási  törvény
működéshiányos költségvetést nem engedélyeznek, nem lehet elfogadni működési hiánnyal a
költségvetést.  Nem biztos,  hogy mindent  meg  lehet  egyértelműen  határozni,  hogy melyik
önként vállalt, és melyik kötelező feladat. Ivóvízellátás kötelező feladat, de önként beléptek a
társulásba.  Még nem látott  olyan listát,  ahol  el  lenne határolva egyértelműen,  hogy mi az
önként vállalt és kötelező. Olvasott olyan meghatározást is, hogy önként vállalt feladat az,
amiben a Képviselő-testület dönthet szabadon. Megpróbálták különválasztani a kötelező és
nem kötelező feladatokat. Amire utalás történt, az külön téma, a pályázatok kérdése. Kötelező
feladatok  az  óvoda,  idősek  klubja,  szociális  étkeztetés,  házi  segítségnyújtás,  kistérségi
feladatok  közül  a  gyermekjóléti  szolgálat  és  a  családsegítés.  Nekik  kellene  ellátni,  de
kistérségi feladat, az állati hulladék elszállítása, ártalmatlanítása. Kötelező, de mégis szabadon
dönt  az  önkormányzat  a  könyvvizsgálóval  és  a  belső  ellenőrrel  kapcsolatosan.  Szociális
törvényből  erednek  kötelező  és  nem  kötelező  feladatok.  A  legtöbb  pénz  oda  megy  el.
Kötelező feladat a művelődési ház és a könyvtár is. A legnagyobb tételt a szociális otthon
működtetése  teszi  ki.  Támogatásokról  évről-évre  nagy  vita  folyt.  Gyakorlatilag  a  civil
szerveztek  léte  vagy  nem  léte  múlik  ezen.  Társulásoknak,  szervezeteknek  tagja  az
önkormányzat,  kötelező  tagdíjak  vannak.  Hagyományt  teremtett  a  Képviselő-testület  a
falunappal  és  disznótoros  nappal,  hagyományosan  megünnepli  a  gyermeknapot.  Ezek  a
rendezvények  is  mind  önként  vállalt  feladatok,  mint  ahogy  a  beruházások  nagy  része.
Tiszteletdíjakkal  kapcsolatban  elmondja,  egyetlen  egy  bizottság  van,  ami  kötelező,  ez  a
pénzügyi bizottság. Ami ezen felül van, az nem kötelező. Külsős tagok sem kötelezők, nem
kötelező a mázsaház, a Gádorosi Híradó. A köztisztviselőkön kívül mást nem finanszíroz az
új rendszer. A brigád sem kötelező, nem finanszírozza. A fogorvosi finanszírozásáról döntött
a  Képviselő-testület.  Nyilvánvaló  lakossági  érdek,  hogy így  legyen  megoldva.  Át  kellene
nézni a gépjármű parkot, hogy a kötelező feladatok ellátását szolgálja-e vagy sem. Számolni
kell azzal, hogy a vízi közmű társulat el fog számolni az önkormányzattal, meg fog szűnni, a
munkája ide fog kerülni. A szennyvíz hozzájárulás kötelező feladat.
A  legnagyobb  tételeket  említette.  Külön  kitér  a  pályázatokra.  A  költségvetésben  nincs
kirészletezve.  Bizonyos  minimális  összeg  van  betéve.  A  szennyvízhitel  esetében  jogi
átvilágítási  kötelezettsége  van  az  önkormányzatnak,  a  Képviselő-testület  által  a  bankkal
jóváhagyott  szerződésben ez szerepel. Tehát itt  az is meg lenne, hogy a bank kit  szeretne
megbízni ezzel. Ez még folyamatban lévő ügy, ami nem kevés pénzt jelenthet, ha odáig kerül
sor. A ravatalozó felújítására pályáztak nem csekély összeggel, az önrészt kell biztosítani, ami
8  millió  forint,  plusz  pályázatírói  díj.  A  tájházat  meg  kell  valósítani,  a  munkálatok
megindultak, az ÁFA itt van, egyéb járulékos költségek mind az önkormányzatot terhelik. A
térfigyelő  kamerarendszernél  az  önerő  500  ezer  forint.  Gondozási  központ  felújítására
pályáztak 74 millió forint összegben. 4,5 % + ÁFA a sikerdíj. Ha nyer a pályázat, a sikerdíjat
ki kell fizetni akár megvalósul a pályázat, akár nem Egészséges életmód pályázatra 10 millió
forint vissza nem térítendő támogatásra pályáztak, itt  is van sikerdíj. Ezek csak a nagyobb
tételek. Ezek miatt a részben függőben lévő dolgok miatt is került sor első fordulós rendelet
tervezet tárgyalásra, mert vannak még eldöntendő kérdések. Ezek nem kis jelentőségűek. Az
SzMSz írja,  hogy legalább  2 fordulóban kell  tárgyalni  a  költségvetést.  Az állam részéről
semmilyen  átállással  kapcsolatos  tájékoztatás  nincs  ezzel  kapcsolatban  még  egyetlen  egy
konzultáció nem volt, nem történt. Szerdán lesz egy öt órás konzultáció, ahol minisztériumi
szakelőadók lesznek jelen. 
A testületi anyagban nem ment ki a tiszteletdíjakról szóló napirend. A rendelet hatályos jelen
pillanatban is. Ha ebben változás van javasolva, akkor lehet tárgyalni. Ha nem, akkor a 2011.
óta érvényes marad hatályban.
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Papp János elmondja, az anyagból sok mindent nem tudott megállapítani azonkívül, hogy jó
nagy mínusz van a költségvetésben. Jó lenne, ha a következő döntés tárgyalásakor kapnának
egy kimutatást,  amiben a nem kötelező feladatok forintálisan is látszódnak, hogy mi azok,
amiben  kellene,  hogy  döntés  szülessen,  hogy  mi  az,  ami  mellett  kiállnak,  és  melyekről
mondanak le.
Kétségtelen, dolog hogy nagy a döntési felelősség. Jó lenne látni, hogy december 31-én mivel
jöttek át,  hogyan álltak 2013. január 1-jén.  Húztak át  dologiból  is  jónéhány ezer forintot.
Ennek is van valamilyen féle terhe, problémája, ami ezt az évet terheli. Érdemi javaslatot nem
tud tenni, mert ahhoz kevés az információ. Jó lenne látni, hogy mennyi pénzt költenek el nem
kötelezőre

Bencsik  Sándorné  elmondja,  délelőtt  a  szociális  bizottság  is  tárgyalta  az  anyagot,  de
információ hiányában voltak. Az volt a véleménye, hogy maga az előterjesztés irányvonalnak
jó.  Új  fajta  finanszírozás  van.  A  kiküldött  táblázat  számára  nagyon  kevés.  Ahhoz,  hogy
érdemi javaslatot tudjanak tenni, látni kell, hogy mi a kötelező feladatra adott finanszírozás.
Szinte  az  elhangzott  aggodalmakat  fogalmazták  meg  bizottsági  ülésen  is.  A  gondozási
központ működéséhez  kapcsolódóan elmondja,  a gondozási  központhoz tartozik az idősek
klubja, a házi gondozás és a szociális étkeztetés is, melyek kötelezően ellátandó feladatok.
Ennek a 3 szakfeladatnak a normatív finanszírozása,  a saját bevétele,  és a védőnők is ide
vannak betervezve 5,6 millió forinttal. A kötelezően ellátandó feladatokhoz 12 millió forintot
kell hozzátenni.

Papp János hozzáteszi, ez 50 %-os finanszírozás az állam részéről.

Bencsik Sándorné elmondja, az idősek klubjának finanszírozásához mellé kell tenni 8 millió
forintot, pedig kötelezően ellátandó feladat. Ha telt,  30 létszámmal működne az intézmény
265 napon keresztül,  az  is  kevés,  csak 160-180 fő esetében jönnének ki  nullára.  Ennyire
alulfinanszírozott  a kötelezően ellátandó feladat.  A házi gondozásnál 3 millió forintot kell
hozzátenni. A szociális étkeztetésnél nem kell hozzátenni. Ennyire alul vannak finanszírozva
a kötelezően ellátandó feladatok is. 11 millió forintot hozzá kell tenni az idősek otthonánál.
Így jön ki a 23 millió forint. Ezért volna jó látni, hogy a kötelezően ellátandó feladatoknál mi
az,  ami  mínuszban  van,  mennyire  rossz  a  finanszírozás,  amihez  mellé  kell  tenni  az
önkormányzatnak.

Papp János elmondja,  önálló napirendi pont a Progádor Kft.  2013. évi tevékenységének a
tervezte. Van-e abban valamilyen fejlemény, hogy hogyan fog megtörténni a konszolidáció
összegének  az  önkormányzati  tulajdonban  lévő  gazdasági  társaságnak  könyveiben  történő
kivezetése?  A kötelezettség  ott  szerepelt  a könyveiben,  ezzel  szemben be volt  állítva  egy
követelés a Progádor felé. A kft-nál 58 millió forintos jegyzett tőkéről beszélnek még mindig.
Ha kivezetik az önkormányzatnál, és ott is, ott jegyzett tőkecsökkentést is végre kell hajtani.
A kölcsönt tőkejegyzéssel vitték a Progádorhoz. A Szogádorhoz átadásra került. Ugyanúgy
van kötelezettség a Progádor felé. Ennek a másik lába a forrás oldal mellett az eszköz oldal.
Ha kivezeti a követelést, akkor le kell értékelni az eszköz értéket.

Kozmer  Imre  kérdése,  a  pályázatok,  támogatások,  tiszteletdíjak  be  vannak  tervezve  a
költségvetésbe?
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Varga József elmondja, egy része be van tervezve, a pályázatoknál 11,5 millió forintot tettek
bele. Ha minden pályázat nyer, a sikerdíjakat futja, és a szennyvíznél a jogi átvilágítást. Amit
mindenképpen ki kell fizetni nyertes pályázat estén akkor is, ha nem valósul meg.

Libor  Zsoltné  Elmondja,  kötelező  támogatás  2,5  millió  forinttal  szerepel.  A  fogorvos
támogatása 1.063.000 Ft. A civil szervezetek támogatása nincs benne. A tiszteletdíjak benne
vannak a bérbe.

Dr. Prozlik László szerint ez a költségvetés ¾ éves költségvetés.

Kozmer  Imre  szerint  mindenképpen  hitelfelvétellel  kell  betervezni  a  költségvetést.  Ha
nullszaldós  a  költségvetés,  akkor  megint  nem lesznek  jogosultak  az  ÖNHIKI-re.  Minden
település hitelfelvételt tervez be.

Dr.  Prozlik  László  elmondja,  eddig  nem  voltak  jogosultak  ÖNHIKI-re,  mert  minden
számlájuk ki volt fizetve.

Kozmer Imre észrevételezi, még a rendezvényekre sincs betervezve.

Dr.  Prozlik  László  elmondja,  4  millió  forint  általános  tartalék  van,  és  1  millió  forint
céltartalék.

Papp János szerint meg kell tervezni egy normál, visszafogott költségvetést. Önmagukat ne
fejezzék  le,  ha  nem muszáj.  Egyetlen  költségvetés  sem mínuszos.  Ha  hitelt  vesznek  fel,
onnantól kezdve nem mínuszos. Hitelfelvételt nem szabad tervezni.

Varga József elmondja, kivéve olyat, ahol EU-s pályázat megvalósítása szükséges. 10 millió
forintig nem kell, felette a kormány engedélye kell. Ha hitelt terveznek, azt be kell mutatni
egy táblázatban.

Papp János elmondja, fizetési kötelezettséggel terhelt saját bevétel szerepel az 5. napirendi
pont anyagában.

Varga József elmondja, annak 50 %-áig mehet. A működési hitelt jogszabály szerint zárták ki.
jogszabály nem teszi lehetővé. A fejlesztési hitelből is csak EU-s fejlesztést, 10 millió forint
felett, akkor is kormányengedély kell.

Kozmer Imre kéri, mondják meg, mit építsenek le? Ilyen javaslatokat vár a polgármester?

Dr. Prozlik László elmondja,  olyat  kell  mondani a bizottságnak,  hogy a támogatásokat 10
vagy 50 %-kal kevesebb mértékben határozzák meg.

Varga József elmondja, ha a hivatal húzgálja meg a költségeket, nem biztos, hogy egyezni fog
a Képviselő-testület elképzelésével.

Kozmer Imre szerint növelhetik a hiányt a civil szervezetek, rendezvények, testvételepülési
kapcsolatok.

Dr.  Prozlik  László elmondja,  a  Gádorosi  Füzeteket  ki  lehet  venni,  mert  az idén nem fog
megjelenni.
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Horváth Mariann kérdése, miért nem veszik ki a Gádorosi Híradót, és maradjon a honlap.

Dr. Prozlik László elmondja, civil szervezetek támogatása 4,6 millió forint volt tavaly.

Kozmer Imre felsorolja a civil szervezetek tavalyi támogatásának mértékét, és az idei igényt.
Kézilabda klub tavalyi 500 e Ft, igény 400 e Ft, Silver Táncsport Egyesület tavaly 200 e Ft,
igény 300 e Ft, Birkózó Egyesület tavaly 1.150 e Ft, igény 1.150 e Ft, Labdarúgó SE tavaly
2.900 e Ft, igény 2.900 e Ft.

Papp János elmondja, kötelező feladatokhoz hozzá kell tenni 50 millió forintot.

Dr.  Prozlik  László  elmondja,  Gádorosi  Füzeteket  kihúzzák,  Gádorosi  Híradó  marad
ugyanannyi,  megbízási  díjak  maradnak.  A  Képviselő-testületi  tiszteletdíjak  maradjanak.
Tiszteletdíjak külsősöknek maradjon, brigád marad. Civil szervezetek támogatása 4,6 millió
forint.
Ami önálló szervezet,  bármely gazdálkodó egységtől  kérhet  támogatást,  mert  leírhatja.  Ez
ezért van, hogy ne az állam próbálja közvetetten támogatni a szervezeteket.

Kozmer Imre elmondja,  ezen támogatást  a  civil  szervezet  nem fordíthatja  csak utánpótlás
nevelésre. Szigorú felhasználási rendje van ennek. Villanyszámlára nem használhatja fel. A
2.900 ezer forintból húzzanak le egy milliót.

Dr.  Prozlik  László  szerint  egy-egy  egyesületnek  azon  kell  gondolkodni,  hogy  másfajta
támogatást  honnan  tudna  megszerezni.  Odáig  az  önkormányzat  partner,  hogy  kifizeti  a
rezsiköltséget és nevezési díjat.

Kozmre  Imre  1,5  milliót  javasol  a  labdarúgó  egyesületnek,  500  ezer  forintot  a  birkózó
egyesületnek. 100 ezer forintot a Silver-nek, 250 ezret a kézilabda klubnak, ez összesen 2.350
ezer forint.

Dr. Prozlik László kérdése, a rendezvények?

Kozmer Imre lemondja, tavaly 1.600 ezer forint volt úgy, hogy volt pályázat.

Bencsik Sándorné elmondja, a 26 millió forint ezzel nem csökkent. Ha úgy sem lesz elég,
akkor mit agonizálnak 300 ezer forinton?

Varga József szerint arra is kell gondolni, hogy utakat javítsanak és egyéb önkormányzati
feladatokat is el kell látni. Meg kellett adni a 2011-es tervezett számokat. Nem is terveztek.
Közvilágításnál a két évvel ezelőtt fogyasztás nettó 80 %-át finanszírozták + az ÁFA. 50-60
%-ot  finanszíroznak.  40-50  %-ot  az  önkormányzat  finanszíroz.  A  közvilágításon  lehet
spórolni, felesleges éjszaka világítani.

Kozmer Imre a rendezvényekre 2 millió forintot javasol összesen. Tavaly 2 millió forintot
nyertek pályázaton és arra volt 1,6 millió forint rátéve és az idén nincs pályázat.

Dr. Prozlik László elmondja, keresztszülői támogatás felét le lehet húzni, mert tavaly kétszer
fizették ki.

5.



Varga József lemondja, vannak még támogatási kérelmek.

Dr.Prozlik  László  elmondja,  az  általános  iskola  200  ezer  forintot  és  a  Toyota  Hiace
használatát kéri. Javasolja, adják oda a buszt, és a kért összeg 50 %-át.
A Gádoros Hazavár program megvalósításához 400 ezer forintot kérnek.

Kozmer Imre szerint az egész rendezvény elcsúszik valahol. Ez nem baráti találkozó, ez egy
másik falunap. Maximálisan támogatja, hogy rendezzenek egy baráti találkozót. Ahhoz egy
fillér támogatást nem javasol, hogy még egy falunapot tartsanak.

Dr.  Prozlik  László  elmondja,  az  első  rendezvény  alkalmával  mindenkit  megpróbáltak
rángatni, és irányítani a szervezők. A megnyitóra elhívták, el is ment, 37ember volt jelen. A
megnyitó  elmaradt.  A  37  emberből  16-18  fő  volt  vidéki,  a  többiek  gádorosiak  voltak.
Szombaton délután 30-40-en voltak, akkor mentek körbe a faluba, akkor maximum 100 fő
lehetet. Nem vitatja, hogy minden kezdet nehéz. A rendezvény más irányba kezd elcsúszni.

Kozmer Imre szerint ez túlnőtt azokon a kereteken, amit baráti találkozónak neveznek.

Papp János javaslata szerint élni kell  feléjük azzal  a javaslattal,  hogy ezt a rendezvényt  a
szervezők  datálják  a  gádorosi  falunapra  és  próbálják  meg  a  két  rendezvényt  együtt
megszervezni.  A  kettőből  összeötvöződik  egy komoly  rendezvény.  Az időpont  sem jó,  a
legnagyobb melegre tervezik. A helyszín sem jó, oda nem lehet kivinni községi rendezvényt.
A falunap és a disznótoros nap kinőtte magát, „megölte” a búcsút.

Kozmer  Imre  javasolja,  hogy  jöjjenek  a  falunapra,  a  költségvetésben  ezt  nem  tudják
támogatni.

Varga József észrevételezi, hogy a hiányt  26 millióról 30 millióra „csökkentették”.

Kozmer Imre elmondja, tagdíjak, támogatások még itt vannak, azon belül lesznek mozgások.

2.) Bejelentések.

Varga József tájékoztatásként elmondja, április 30-ig kell a következő, 2014. évi koncepciót
elfogadni, ami felettébb „érdekes”.

- Vagyongazdálkodási terv

Kozmer Imre kérdés és hozzászólás hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal, hogy a
bizottság javasolja a testületnek a vagyongazdálkodási terv elfogadását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

2/2013. (II. 04.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek a Vagyongazdálkodási terv elfogadását.
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- Progádor Kft. 2013. évi üzleti terve

Papp János kérdése, hogyan kerül kivezetésre az önkormányzat forráseszközeiből a Progádor,
Szogádor?

Libor  Zsoltné  nem  tudja  ezt  megválaszolni,  utána  kell  járnia.  A  belső  ellenőrt  kell
megkérdezni. A 80 millió forintot kivezetik a tőkével szemben, úgy kell lekönyvelni, hogy
kivezetik a hitelről a tőkével szemben, ezzel szemben lekönyvelik, mint állami támogatás.

Papp János kérdése, mi lesz a követelés oldallal? Ettől a költségkövetelés ott van.

Libor Zsoltné elmondja, utána kell járni, hogy az 55 millió forinttal mi van.

Kozmer Imre további kérdés és hozzászólás hiányában felteszi szavazásra, ki ért egyet azzal,
hogy a bizottság javasolja a testületnek a Progádor Kft. 2013. évi üzleti tervének elfogadását?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

3/2013. (II. 04.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  elfogadásra  a  Progádor  kft.  2013.  évi  üzleti
tervét.

Dr.  Prozlik  László  elmondja,  megtörtént  a  bölcsődével  kapcsolatos  felmérés.  A  védőnők
mindenkit  megkérdeztek,  6  olyan  fő  van,  aki  igent  mondott,  8  fő,  akinek munkába  állás
lehetőségétől  függ.  Értelme lenne a  bölcsődének,  a  másik  kérdés,  hogy milyen  feltétellel.
Erről csütörtökön majd többet tud mondani.
Az ivóvízminőség javító program keretén belül az aradi vízátvezetés elindult. A megvalósítási
tenderek kiírásra kerültek. A román fél adja az áramellátást,  a magyar cég a kútfúrást és a
folyamatirányítást is. Az egyeztetés megtörtént a minisztériummal. Úgy néz ki, hogy ebben a
projektben  ezen  a  héten  még  egy  négy  fős  bizottság  dönt,  ahol  a  kormányfővel  együtt
gazdasági szakemberek lesznek jelen, ami előrevetíti a kormány döntését is. 2015. december
31-ig kell kivitelezni és elszámolni az EU felé.

Kozmer  Imre  ezek  után  elmondja,  a  támogatott  civil  szervezetek  beszámoltak  a  tavalyi
támogatásuk felhasználásáról. A Silver 200 ezer forintot kapott, ezt 20 fő gádorosi gyermek
oktatására  használta  fel,  erről  számlát  állított  ki.  A Birkózó Egyesület  1.150 ezer  forintot
kapott,  és  1.150  ezer  forintról  számolt  el.  A  Gádorosi  Labdarúgó  SE  2.900  ezer  forint
támogatást  kapott  és  2.900.590  Ft-tal  számolt  el.  A  Kézilabda  Klub  400  ezer  forintos
támogatást kapott és 400 ezer forinttal számolt el.
Kérdés  és  hozzászólás  hiányában felteszi  szavazásra,  ki  ért  egyet  azzal,  hogy a  bizottság
javasolja  a  testületnek  a  támogatott  civil  szervezetek  elszámolásáról  szóló  tájékoztatót
elfogadásra?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:
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4/2013. (II. 04.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek a támogatott  civil  szervezetek  elszámolásáról
szóló tájékoztató elfogadását.

Kozmer  Imre  elmondja,  az  anyagban  szerepel  a  tájház  építésével  kapcsolatos  kivitelezési
szerződés. Kérdés és hozzászólás hiányában felteszi szavazásra,  ki ért  egyet  azzal,  hogy a
bizottság javasolja jóváhagyni a vállalkozási szerződést?

A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság – 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül –
az alábbi határozatot hozta:

5/2013. (II. 04.) Pü. és Gazd. Biz. számú határozat:
A Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja a Képviselő-
testületnek  a  tájház  építésével  kapcsolatos,  Gádoros
Nagyközség Önkormányzata  és az Oros-Ház Kft.  között
kötött vállalkozási szerződést jóváhagyni.

Kozmer  Imre  bejelentésében  elmondja,  a  vagyonnyilatkozatot  2013.  január  31-ig  minden
képviselő és a polgármester is leadta a szabályoknak megfelelően.

Kozmer Imre bejelenteni való hiányában megköszöni a részvételt, és az ülést bezárja.

K. m. f.

Papp János Kozmer Imre
bizottsági tag bizottság elnöke

8.


